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Inleiding 
Per brief van 10 juli 2023 heeft Rogier Zuijdam  van de fractie van de VVD uw 
college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over hoog complexe 
beveiligde zorg op het terrein van Brinkgreven. Bijgaand treft u de 
beantwoording aan. 
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Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO)


Betreft: Hoog complexe beveiligde zorg.


Deventer, 10 juli 2023


Geacht College,


De nieuwbouwplannen op Brinkgreven, het terrein voor geestelijke gezondheidszorg in 
Deventer, zijn een stap dichterbij. Plan is daar zo’n veertig extra patiënten te huisvesten, 
die mogelijk extra beveiliging nodig hebben. Ondanks bezwaren bij omwonenden begint 
Stichting Transfore nu aan het ontwerp (Stentor d.d. 20-05-23). Onze fractie heeft met 
enkelen van deze omwonenden contact gehad hierover. Zij gaven aan reeds veel overlast 
te ervaren van (vermoedelijk) patiënten die behandeld worden op de Brinkgreven en 
vrezen voor verergering als de nieuwbouwplannen doorgaan. Met name als iemand met 
een TBS indicatie weet te ontsnappen uit de beveiligde omgeving.  Ook weten de 
omwonenden niet waar ze terecht kunnen met klachten, omdat er verschillende 
organisaties gevestigd zijn op de Brinkgreven. 

De fractie Van VVD Deventer deelt de zorgen met de omwonenden betreffende een 
vestiging hoog complexe beveiligde zorg, met name omdat de locatie Brinkgreven 
aansluitend aan woonwijken ligt. Daarom stellen wij u de volgende vragen over dit 
onderwerp: 

1. In hoeverre wordt de gemeente betrokken bij eventuele vestiging van hoog complexe 
zorg op de locatie Brinkgreven? 

2. In hoeverre heeft ons gemeentelijk bestuur invloed op de vestiging van hoog 
complexe zorg op de locatie Brinkgreven? 

3. Deelt het college de zorgen die er zijn betreffende de ligging van de Brinkgreven vlak 
bij woonwijken als daar ook nog eens hoog complexe beveiligde zorg aangeboden 
gaat worden? 

4. Op dit moment staan in de nieuwbouwplannen 40 behandelplaatsen gepland. Wordt 
er wel of geen rekening gehouden met latere uitbreiding hier van? 

5. Op welke wijze wordt er op dit moment gecommuniceerd met omwonenden, waar en 
hoe zij (centraal) terecht kunnen met klachten? 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording van deze  schriftelijke vragen. 

Met vriendelijke groeten, 

Rogier Zuijdam 
namens de fractie van VVD Deventer
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Aan de fractie van VVD
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S. van der Velden Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Geachte meneer Zuijdam,

In uw brief van 10 juli jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over hoog complexe 
beveiligde zorg op het terrein van Brinkgreven. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1 
In hoeverre wordt de gemeente betrokken bij eventuele vestiging van hoog complexe zorg op de locatie 
Brinkgreven? 

Antwoord
De gemeente is geïnformeerd over de plannen van de Dimence Groep, waar Transfore onder valt. 
Daarnaast is de gemeente aanwezig geweest bij een aantal informatieavonden die Transfore onlangs heeft 
gehouden voor de buurt, om te horen welke zorgen er leven in de omgeving en om te duiden wat de rol van 
de gemeente straks is in het vergunningenproces. Voor het realiseren van de plannen is een 
omgevingsvergunning nodig. Dit traject is nog niet opgestart.

Vraag 2
In hoeverre heeft ons gemeentelijk bestuur invloed op de vestiging van hoog complexe zorg op de locatie 
Brinkgreven? 

Antwoord
Wat de rol is van het gemeentelijk bestuur, hangt af van de aanvraag die Transfore straks doet en of de 
plannen passen binnen het bestemmingsplan. Die plannen zijn nog niet concreet aan ons ter beoordeling 
voorgelegd. Als de ontwikkeling van Transfore past binnen het bestemmingsplan, kan de gemeente slechts 
aan enkele vooral bouwkundige eisen toetsen.  Als de plannen afwijken van het bestemmingsplan zal het 
gemeentebestuur dit moeten beoordelen en kan er een politiek-bestuurlijke afweging plaatsvinden. 

Vraag 3
Deelt het college de zorgen die er zijn betreffende de ligging van de Brinkgreven vlak bij woonwijken als daar 
ook nog eens hoog complexe beveiligde zorg aangeboden gaat worden?

Antwoord
Het college heeft aandacht voor de zorgen die er zijn bij omwonenden. Hierover zijn ook gesprekken gepland 
met vertegenwoordigers uit Schalkhaar, die overigens breder gaan dan alleen de plannen van Transfore. 



Tegelijkertijd is Brinkgreven een terrein waar al veel langer hoogcomplexe zorg geboden wordt, en is het goed 
dat deze zorg er is in een professionele en gespecialiseerde omgeving.

Vraag 4
Op dit moment staan in de nieuwbouwplannen 40 behandelplaatsen gepland. Wordt er wel of geen rekening 
gehouden met latere uitbreiding hier van? 

Antwoord
De aangekondigde plannen van Transfore die bekend zijn bij de gemeente gaan om 40 behandelplaatsen 
erbij. 

Vraag 5
Op welke wijze wordt er op dit moment gecommuniceerd met omwonenden, waar en hoe zij (centraal) terecht 
kunnen met klachten? 

Antwoord
Als initiatiefnemer is Transfore primair verantwoordelijk voor de communicatie met de omwonenden. 
Transfore heeft sinds de eerste aankondiging van de plannen vorig jaar juni op 3 momenten avonden 
georganiseerd om omwonenden te betrekken bij de plannen en ruimte te bieden voor vragen. Tijdens de 
laatste avond is door omwonenden uitgesproken dat de (telefonische) bereikbaarheid van Dimence beter kan. 
De organisatie heeft aangegeven dat ze dit gaat verbeteren. 

Over de uitbreidingsplannen heeft Transfore een website gemaakt met informatie en veelgestelde vragen: 
www.transfore.nl/uitbreiding. Hier staan ook diverse contactmogelijkheden. Belangstellenden kunnen zich via 
deze site abonneren op de nieuwsbrief om op de hoogte te blijven. 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König

www.transfore.nl/uitbreiding
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